
 

2η ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ προς τον κ. Περιφερειάρχη Ι.Ν. 
 

Τα τελευταία χρόνια, με την καπιταλιστική κρίση να συνεχίζεται και τις συνέπειές 

της να τις ζουν οι λαϊκές οικογένειες, το πρόβλημα των παιδιών που δεν έχουν 

ιατροφαρμακευτική κάλυψη βρίσκεται σε ημερήσια διάταξη. Μεγάλο ποσοστό των 

μαθητών δεν εξασφαλίζει ούτε τα αναγκαία εμβόλια, πολλές οικογένειες 

δυσκολεύτηκαν να πληρώσουν το κόστος των απαραίτητων καρδιολογικών 

εξετάσεων, τις οποίες απαιτεί το σχολείο χωρίς όμως να εξασφαλίζει την δωρεάν 

κάλυψη τους! Την προηγούμενη σχολική χρονιά καταγράφηκαν περιστατικά 

μαθητών που χρειάστηκαν υγειονομική περίθαλψη, η οποία εξασφαλίστηκε με την 

έμπρακτη αλληλεγγύη της σχολικής κοινότητας, των συλλόγων δασκάλων και 

γονέων και άλλων φορέων. Η κυβέρνηση, παίζοντας στο όνομα του κόστους με την 

υγεία των μαθητών, έχει περιορίσει τον αριθμό των εξετάσεων που θεωρούνται 

απαραίτητες για το σχολείο, αντί να διασφαλίσει πως όλες οι αναγκαίες θα 

πραγματοποιούνται για όλους και δωρεάν. 

 

Ερωτάται ο κ. Περιφερειάρχης 

Σε ποιες ενέργειες θα προβεί η Περιφερειακή Αρχή, ώστε να διασφαλιστεί ότι με 

την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς, με τον πιο πρόσφορο τρόπο (πχ με κινητά 

συνεργεία γιατρών στα σχολεία που μπορούν να καλύψουν μεγάλο φάσμα 

εξετάσεων και συγκροτημένα «ραντεβού» των μαθητικών τάξεων στα Νοσοκομεία 

για τις υπόλοιπες), θα καλυφθεί το σύνολο των αναγκαίων εξετάσεων και θα 

παρασχεθούν δωρεάν τα απαραίτητα πιστοποιητικά υγείας στους μαθητές. 

 
Κέρκυρα 22/8/17 Θ. Γουλής 
 Γ. Κορφιάτης 

 
 


